

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (32/2025) måndagen den 3.11.2025 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Edvin Ekman

Sofia Nordman

Kristian Juselius

Henrietta Karkola, *anlände 8.28 under punkt 693§*

Julia Vuori

ViiVi Tasanko, *anlände 8.21 under punkt 691§*

Lina Thijssen

Enya Hjulfors, *avlägsnade sig 11.02 under punkt 703§*

Nata Aatola, *anlände 8.21 under punkt 691§*

Anton Helsingius, *anlände 8.21 under punkt 691§, avlägsnade sig 10.04 under 697§ och återvände 11.35 under punkt 707§*

Emma Gustafsson, *avlägsnade sig under punkt 701§ och återvände under punkt 702§*

Alice Bärlund, *avlägsnade sig under punkt 701§ och återvände under punkt 702§*

Nicolina Blomander, *anlände 8.21 under punkt 691§, avlägsnade sig under punkt 701§ och återvände under punkt 702§*

## **686§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.19 av ordförande Ekman.

## **687§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

## **688§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Ingen behövde beviljas närvaro- och yttranderätt.

## **689§ Val av protokolljusterare och rösträknare**

Till protokolljusterare valdes Lina Thijssen och Julia Vuori.

## **690§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes med förändringarna: "och rösträknare" lades till i punkt 689§ samt punkt 699§ ändrar namnet till "Diskussion om Studde".

## **691§ Fiilisrunda**

Alla fick beskriva sin fiilis med ett TV- eller datorspel.

## **692§ Anmälningssärenden**

28.10 CFK-möte, 2 deltagare.

28.10 Möte om Nyppes framtid, 1 deltagare.

29.10 Rektorskaffè, 9 deltagare.

29.10 Redaktionsmöte, 7 deltagare.

30.10 Möte med jämlikhetsutskottet, 3 deltagare.

30.10 FK-möte, 10 deltagare.

30.10 Trilingual sits, 90 deltagare.

1.11 Horrorjakt, 63 deltagare.

## **693§ Ekonomi**

Ekonomin är stabil. Väntar ännu på sista räkningen från Bank. Juselius ska betala tillbaka kvitton denna vecka.

## **694§ Feedback från veckans evenemang**

Trilingual-sitsen gick bra. Bra feedback på maten och dekorationerna. Nakkina gick bra, vissa från de andra föreningarna lämnade ganska tidigt fastän de hade kvar nakkin. Bra att veta till nästa år att StudOrg sköter det mesta praktiska, man skulle kunna utforska möjligheten att vara i Alina salen eller i någon annan lokal något år.

Horrorjakten gick riktigt bra. Lite få deltagare och en del avanmälningar dagen före och samma dag. Man kan fundera i framtiden om man ska flytta tidpunkt eller ändra evenemanget.

## **695§ Godkännande av förslag till riktlinjer för styrelsens sammansättning 2026**

Delegationen var på plats och presenterade ett dokument med förslag till riktlinjer för styrelsens sammansättning 2026. Styrelsen kom överens om att det andra förslaget är det mest lämpliga alternativet. Förslaget ska skrivas om och små ändringar i uppgiftsuppdelningen ska göras. Styrelsen godkänner förändringarna. Förslaget presenteras på höstmötet.

## **696§ Godkännande av förslag till riktlinjer för medlemsavgiftens storlek 2026**

Delegationen presenterade ett dokument med förslag på planer och riktlinjer för införandet av medlemsavgift. Styrelsen fastställde följande punkter i riktlinjerna: Vad medlemsavgiften kostar, typerna av medlemskap och vad de innebär, hur vi definierar situationen för gulsar samt hur vi godkänner nya medlemmar. Styrelsen godkänner förslagen på ändringar i förslaget till riktlinjer för medlemsavgiftens storlek 2026. Förslaget presenteras på höstmötet.

## **697§ Godkännande av förändringsförslag i ekonomistadgan**

Skattmästare Juselius presenterade förändringsförslag i ekonomistadgan. Styrelsen förde en diskussion om förändringarna och godkände att förslagen föreslås på höstmötet.

## **698§ Verksamhetsplan och budget för 2026**

Ekman ska börja arbeta på verksamhetsplanen 2026. Alla styrelsemedlemmar ska gå in på sina egna utskott och som förslag i dokumentet lägga till eller ta bort delar de anser lämpliga för verksamhetsplanen 2026. Om två veckor går styrelsen igenom ändringsförslagen i verksamhetsplanen och godkänner dokumentet inför höstmötet. Deadline för redigering av verksamhetsplanen är fredag 14 november.

## **699§ Diskussion om Studde**

Styrelsen diskuterade StudOrg-rummets framtid.

## **700§ Uppdatering om Nyppes framtid**

Ekman har deltagit på möte med Spektrum, ÖFN och ÅN angående Nyppe och den nya föreningen för att bevara det svenska rummet. Första hälften av stadgorna har gåtts igenom. Maktfördelningen diskuteras ännu.

## **701§ Behandling av Safe Space anmälan**

Ärendet har behandlats under styrelsens möte på måndagen den 3 november, baserat på jämlikhetsutskottets hantering av anmälan. Styrelsen har behandlat ärendet anonymt och röstat om åtgärder.

## **702§ StudOrgs biljettsläpp till Glöggrundan**

StudOrg ordnar ett virtuellt biljettsläpp måndagen den 10 november kl. 12.00. Info kommer i infobrevet.

## **703§ Toppglögg 2025**

Det är StudOrgs tur att ordna glöggsits för toppstyrelserna. Preliminärt datum 1.12 efter syfilis. Ekman meddelar ordförandena om datumet.

## **704§ Deltagande i Kjell Simosas 66-timmars och 6 minuters välgörenhetstävling**

StudOrg deltar i insamlingen, Ekman svarar på e-posten från Max Lundström. Nordman gör färdiga Instagram händelsemallar man kan använda under insamlingen för att påminna alla om att donera.

## **705§ Feedbackrunda för oktober**

Ärendet bordläggs till nästa styrelsemöte den 10 november.

## **706§ Månadens funkkis i oktober**

Styrelsen valde andra och tredje årsfestmarskalkarna Blomander och Blom samt sillischef Hyvärinen till månadens funktionärer. Nordman kontaktar.

## **707§ Utskottstesor**

### **Programutskottet**

Blodgivning 6.11 och salsadans 19.11.

### **Festkommittén**

Frat party sits 21.11 med vänföreningar. Planeringen är igång. Planen är att ha 20 kvotplatser per förening om det kommer tillräckligt med anmälningar, annars kan kvoten öka till någon förening.

### **Gulnäbbsutskottet**

Håller på och planera phux x gulis barrundan som är nästa vecka. Halarrace och sits veckan efter det. Möte med tutorerna denna vecka. Evenemangen kommer på hemsidan idag.

### **Internationella utskottet**

Tack för hjälpen på Trilingual sitsen. Thijssen ska meddela Cissi och Kannuna om betalningen. IU-dinner hålls den 25 november. Finns inte ännu datum för Borgåresan.

## Studie- och arbetslivsutskottet

Civilt Fredagskaffe 14.11.

## Årsfestkommittén

Aatola ska göra feedbackblankett för årsfesten och kontakta Bank om den sista betalningen.

Kom ihåg att tagga fotografen när bilderna används.

## Kommunikationsutskottet

Inlägg med information om styrelse- samt funktionärsposterna ska publiceras denna eller nästa vecka i samband med intresseanmälan. Bilderna från Trilingual-sitsen ska gås igenom och publiceras på hemsidan. De sista styrelsepresentationerna hålls på Instagram denna vecka. Den sista Soc&komposten upplagan för 2025 har planerats, styrelsen ska ha ett uppslag om det gågna året i form av en "StudOrg Wrapped", Nordman ska dela ett dokument med styrelsen där innehållet planeras. Skulle vara bra att få med en spelrecension.

## 708§ Post och representation

- PÅMINNELSE: INBJUDAN TILL OCTAVIA XIX ÅRSFEST
- Välkomna på Studentbladets höstseminarium 5.11!
- Inbjudan till Konsensus årsfest XVIII
- Sharing request - participate in survey and help develop the university's entrepreneurship activities
- Muistio OPY:n aloituskokouksesta 17.11. HY Keskustakampus+Vaasa
- Muistutus: Osallistu tutkimukseen - Mitä hallituksen pitäisi tehdä ilmaston lämpenemiselle?
- Arbete som forskningsassistent vid Soc&kom - ny länk
- Praktikant: Yrkeshögskolan Arcada - studieadministrationen (Nordman vidarebefordrar till medlemmarna)
- Fwd: Inbjudan till Justitias VI årsfest
- Ticket quota for Poronkusema student event
- Ost- och vinkväll den 7.11
- Nyyti vinkkaa - Nyyti ry:n uutiskirje 6/2025
- Pyyntö viestiä Nyyti ry:n syyskauden toiminnasta opiskelijoille

## Representation:

- Konsensus (Nordman och Helsingius deltar)
- Justitia (Juselius och Ekman deltar)

## 709§ Övriga ärenden

- Nästa styrelseinterna snart
- Rektorskaffe 3.12
- USF Julfest 15.12

## 710§ Infobrev

- Glöggrundan biljettsläpp
- CFK
- Soc&kom styrelserepresentanter
- STD: Frat party sits
- Phux x gulis barrunda
- MSK Hangover sits
- Halarmärkestävling

## 711§ Nästa möte

Nästa möte hålls måndagen den 10.11 kl. 8.15, Juselius hämtar mötesmaten.

## 712§ Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 11.59 av ordförande Ekman.

---

Ordförande Edvin Ekman

---

Mötessekreterare Sofia Nordman

---

Protokolljusterare Lina Thijssen

---

Protokolljusterare Julia Vuori